



مناقصة التأمين الصحي – جامعة أم القيوين

يسر جامعة أم القيوين دعوتكم للمشاركة في مناقصة بشأن التأمين الصحي لموظفي جامعة أم القيوين وعائلاتهم، يتم إستلام كراسة شروط المناقصة من لجنة العقود والمشتريات بالجامعة مقابل مبلغ 500 درهم عن طريق التحويل البنكي وعن كل عرض، علماً بأن أخر موعد لتسليم العروض يوم 29 نوفمبر 2024 في تمام الساعة 01:00 ظهراً و في حال وجود أي استفسارات، يرجى التواصل عن طريق البريد الإلكتروني، procurement@uaqu.ac.ae أو بالإتصال على 0524203345 ، 067069000

الشروط العامة:

- يتم تقديم العروض بأظرف مغلقة إلى لجنة العقود والمشتريات بالجامعة.
- يتم تقديم صور من الرخصة التجارية، شهادة السجل التجاري وشهادة التسجيل الضريبي وسيتم إستبعاد أية عروض غير مرفق بها تلك المستندات.
- مدة سريان العطاء 45 يوماً من تاريخ الإغلاق.
- يحق للجامعة إلغاء المناقصة أو تعديلها إذا إقتضت الضرورة دون الإلتزام بأية مطالب مالية أو قانونية ناتجة عن ذلك الإلغاء.

يتم فتح المظاريف يوم 09 ديسمبر 2024 في تمام الساعة الحادية عشرة صباحاً من قبل لجنة العقود والمشتريات.

Health insurance tender - Umm Al Quwain University

The University of Umm Al Quwain is pleased to invite you to participate in the tender for providing health insurance coverage for the employees of the university and their families.

The tender document can be obtained from the University's Contracts and Procurement Committee upon payment of AED 500 per proposal via bank transfer.

Please note that the deadline for submitting proposals is **Friday, November 29, 2024, at 1:00 PM.**

If you have any inquiries, please contact us by email: procurement@uaqu.ac.ae or Call: 0505218644 , 067069040 .

- Proposals must be submitted in sealed envelopes to the University's Contracts and Procurement Committee.
- Copies of the trade license, commercial registration certificate, and tax registration certificate must be included. Any proposal missing these documents will be disqualified.
- The validity of the bid must be 45 days from the closing date.
- The university reserves the right to cancel or amend the tender, if necessary, without being obligated to fulfill any financial or legal claims resulting from such cancellation.

Proposals will be opened on **Monday, December 9, 2024, at 11:00 AM** by the Contracts and Procurement Committee.